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a pocs dies que els gironins no parem de rebre infor-
macions poc engrescadores, que ens cauen al da-
munt com una galleda d’aigua freda, perquè la majo-

ria d’aquestes notícies esvaeixen expectatives de millora
dels serveis públics i de la qualitat de vida dels ciutadans,
que la mateixa institució que ara ens les treu abans ens les
havia donades o promeses. No ens ha d’estranyar que hi
hagi gent que carregui contra el país i els polítics en gene-
ral. No volen saber si són millors els d’ara o els d’abans, re-
clamen institucions coherents que no construeixin i des-
construeixin el país en funció dels vents que bufen. Els gi-
ronins, que massa sovint ens sentim tractats com a ciuta-
dans de segona pel sol fet de viure en comarques allunya-
des del cap i casal, aquests dies ens sentim contrariats per
unes retallades contínues, comprensibles en alguns casos
però massa doloroses per assimilar-les d’avui per demà. A
la llista de greuges que afecten serveis bàsics, ara s’hi afe-
geix la reducció del nombre de rutes de Ryanair a l’aero-
port de Girona, cosa que encara fa preveure un futur més
magre per a la malmesa economia gironina. Tot plegat ens
dibuixa un futur molt negre. I les promeses, on són?
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GAT I GOS Lluís Puigbert

Els efectes de les retallades a les comarques gironines

El director de Salut a Giro-
na, Joaquim Casanovas,
va voler contrarestar ahir
els efectes que va tenir
l’anunci d’un replanteja-
ment de la cirurgia cardía-
ca que es fa al Trueta, amb
un missatge tranquil·lit-
zador. Casanovas va mani-
festar que fins que no
s’aprovin els pressupostos
del 2011 no es prendrà cap
decisió sobre les mesures
que s’han d’aplicar per afa-
vorir el reajustament. “De
moment les 80 interven-
cions de cirurgia cardíaca
que es fan a l’any es conti-
nuaran fent amb tota nor-
malitat. Al Trueta operen
un cop a la setmana, i això
serà així fins que es deci-
deixi alguna cosa sobre la

continuïtat, l’ampliació o
bé l’aturada del servei. Per
tant, els pacients amb pa-
tologia del cor i que s’hagin
d’operar a Girona han
d’estar tranquils perquè
s’hi podran continuar ope-
rant”, va declarar. Casano-
vas afegir que la cirurgia
cardíaca que es practica al
Trueta, en col·laboració
d’especialistes de l’hospi-
tal de la Vall d’Hebron de
Barcelona, és completa-
ment satisfactòria.

L’anunci fet dilluns per
Casanovas sobre la possi-
bilitat d’aturar el progra-
ma de cirurgia cardíaca
va provocar un gran re-
buig de l’associació de
pacients del cor, Gicor, i
d’alguns cardiòlegs de
renom, com ara el degà de
medicina Ramon Bru-
gada. ■

La cirurgia
cardíaca, de
moment, no
es toca
a El director de Salut a Girona diu que
el servei funcionarà almenys fins que
s’aprovin els nous pressupostos
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Casanovas va declarar ahir
que, a banda de la possibilitat
de construir un hospital nou
que substitueixi el Trueta al
mateix solar, una opció que
va qualificar de “vàlida“, n’hi
ha d’altres que quan sigui el
moment oportú s’hauran de
valorar. “És cert que l’anterior
govern va decidir que calia fer
un nou hospital allà mateix,
però hi ha altres opcions, i te-
nim l’obligació de repassar-
les i reflexionar sobre quina
és la més adequada i la mi-
llor”, va indicar. Una d’aques-
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tes opcions seria, segons Ca-
sanovas, remodelar l’edifici
actual i construir-hi alguns
edificis al voltant. Amb tot, el
director de Salut va insistir
que el més urgent en aquests
moments és ampliar les con-
sultes externes amb els mò-
duls prefabricats adquirits
per l’anterior govern i que
s’instal·laran a l’aparcament
de Mifas. “Després decidir si
és millor fer un hospital nou o
remodelar el vell, i aquí hi ha
teories per a tots els gustos”,
va argumentar.
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“Hi ha més opcions per al Trueta”
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